
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 21. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 720
Vil ministeren kommentere henvendelsen fra Knud Jeppesen, jf. MOF alm. del – bilag
287? Kan ministeren forsvare og acceptere de meget store udledninger af næringsstoffer,
iltforbrugende organisk stof, som ifølge PULS-indberetningerne ligger langt over Miljøsty-
relsens beregninger for indhold på de to store renseanlæg i København? Er det med
Miljøstyrelsens tilladelse, at Københavns kommune kan give tilladelse til, at egne spilde-
vandsanlæg udleder så voldsomt store mængder spildevand? Vil ministeren tag initiativ til
at denne forurening stoppes snarest?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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